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Forts. §15 

d)  Muntlig lägesredovisning 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning rörande pågående arbeten och uppdrag och 

informerade bl.a. om  

 Lantmännens besked om att återuppta nyttjandet av silos i Frihamnen. 

 Nuläget i Sjöfartsverkets arbete med nya farledsavgifter från 2015.  

 Överenskommelse om samarbete mellan Stockholms Hamnar och Tallinns hamn 

rörande bl.a. LNG, el-anslutning av fartyg och mottagning av svart- och 

gråvatten. 

 Samma dag som styrelsemötet pågående seminarium rörande hantering och 

miljöbelastning av snö, ett seminarium i samarbete mellan Luleå Universitet och 

Stockholms Hamnar.  

§ 16  

Övriga frågor 

a)  Skrivelse från Helena Bonnier, Inge-Britt Lundin, Christina Linderholm 

m.fl. angående upprustning och förnyelse av Skeppsbron  

 

I ärendet förelåg till styrelsen ställd skrivelse, bilaga 2. 

 

Styrelsen beslöt 

att överlämna skrivelsen till VD för handläggning.  

 

b)  Nästa möte 

Nästa möte blir torsdagen den 12 juni 2014 klockan 9.00. 

§ 17  

Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gun Rudeberg 
 


